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Vragen van de leden Monasch, Albert de Vries en Otwin van Dijk (allen 
PvdA) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de 
ministers voor Wonen en Rijksdienst en van Infrastructuur en Milieu over 
mantelzorgwoningen en groepswonen (ingezonden 18 maart 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Dan komt Oma toch gewoon in de tuin wonen»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met de KRO radioserie «Wat doen we met oma?»2 

Vraag 3
Kunt u aangeven op welke wijze, en in welke mate, mantelzorgwoningen of 
groepswoningen tot besparing in de AWBZ/Wmo kunnen leiden? 

Vraag 4
Kunt u de stand van zaken geven over de thans lopende experimenten in het 
kader van ouderenhuisvesting, onder andere via Platform 31, en daarbij 
verder ingaan op kansen en belemmeringen in het kader van tijdelijke 
huisvesting? 

Vraag 5
Kunt u aangeven tot welk concreet resultaat de vereenvoudiging van 
regelgeving voor mantelzorgwoningen in het kader van het BOR (Beheer 
Openbare Ruimte) heeft geleid? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat vereenvoudiging van ruimtelijke regelgeving in het 
kader van tijdelijke huisvesting van bepaalde doelgroepen het gevaar in zich 
draagt dat die huisvesting een permanent karakter krijgt? Welke bestuurlijke 
middelen hebben de overheden tot hun beschikking om dit potentiële risico 
in te dammen en bent u bereid hierop toe te zien? 

1 «Dan komt oma toch gewoon in de tuin wonen,» in de Volkskrant 22 februari 2013
2 http://www.radio1.nl/items/73795-serie-1-wat-doen-we-met-oma
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Vraag 7
Bent u bereid een inventarisatie te maken van belemmeringen in regelgeving 
die de aanbieders van nieuwe thuiszorgconcepten ervaren, o.a. in de sfeer 
van planologie, vergunningverlening, aanvraag huursubsidie, et cetera? Kunt 
u uw antwoord toelichten en daarbij aangeven op welke termijn u hierover de 
Kamer kunt informeren?
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